
Protokół ~r XLIV.2022 

z XLIV Sesji ~ady Gminy Słubice 


odbytej w dniu 2[ października 2022 r. 


Obrady XLIV Sesji Rady Gminy Sł).lbice odbyły się w godz. 15.50-16.45 oraz były 
transmitowane na żywo w Internecie. Obrady prowadził wiceprzewodniczący Jacek 
DomŻ3łowicz. I 
Stan Rady - 15 osób 

Obecnych - 14 osób tj. 93,33%. 

W sesji udział wzięli: 


l. Jacek Kozłowski - wójt, 
2. Przemysław Nowacki - sekretarz gm ny, 
3. Henryka Bednarek - skarbnik gm ny , 
4. radni według załączonej listy obecnośc , 
5. sohysi według załączonej listy obecnoś i, 

Do pkt. 1 I 
Jacek DomŻ3łowicz - wiceprzewodjJ.iczący Rady otworzył obrady XLIV sesji Rady 

Gminy Słubice, powitał wszystkie panie I i panów radnych, sohysów, wójta, skarbnik, 
sekretarza. Na podstawie listy obecności 'stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych, 
co oznacza, że Rada Gminy Słubice może olkadować i podejmować prawomocne uchwały.

I 
Do pkt. 2 

Wiceprzewodniczący pOinformow~ o włączeniu do porządku obrad uchwały 
w punkcie 5 g). Poprzedni porządek obra , który został dostarczony wraz z zaproszeniem 
na dzisiej szą sesję przedstawiał się następuj co: 
I. Otwarcie Sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy za okres od 29 września 2022 

r. do 26 października 2022 r. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Słubice, 

b) zmiany uchwały Budżetowej Gminy Słubice na rok 2022, 

c) wyrażenia zgody na zawarcie umor o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego, 

d) wyznaczenia linii komunikacyjnychi publicznego transportu zbiorowego, dla których 

organizatorem jest Gmina Słubice , 

e) rozpatrzenia petycji w sprawie utwOljzenia Młodzieżowej Rady Gminy, 


f) ustalenia stawki za l kilometr przebiFgu pojazdu. 


6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

7. Przyjęcie protokołu z XLIII sesji Rady Gminy. 

8. Sprawy różne. 

9. Zakończenie obrad. 

http:15.50-16.45


Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie nowy porządek obrad. W wyniku jawnego 

głosowania rada - stan 14 obecnych przyjęła porządek obrad "ZA", przy jednym glosie 
"PRZECIW". Porządek obrad przedstawiał się następująco po zmianach: 

I. 	 Otwarcie Sesji. 
2. 	 Przyjęcie porządku obrad. 

3. 	 Sprawozdanie z działajności międzysesyj nej Wójta Gminy za okres od 29 września 2022 r. do 

26 października 2022 r. 

4. 	 Interpelacje i zapytania radnych. 

S. Podjęcie uchwał w sprawie: 


a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Słubice, 


b) zmiany uchwały Budżetowej Gminy Słubice na rok 2022, 


c) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 


zbiorowego, 

d) 	 wyznaczenia lini,i komuni.kacyjnych publicznego transportu zbiorowego, dla których 

organizatorem jest Gm ina Słubice, 

e) 	 rozpatrzenia petycji w sprawie utworl.enia Młodzieżowej Rady Gminy, 

f) 	 ustalenia stawki za I kilometr przebiegu pojazdu, 

g) 	 uchylenia Uchwały Nr XXXVlII.242.2022 Rady Gminy Słubice z dnia 3 czerwca 2022 r. w 

sprawie zaciągnięcia pożyczki z budżetu państwa na wyprzedzające finansowanie działań 

finansowych ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej. 

6. 	 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

7. 	 Przyjęcie protokołu z XLIll sesj i Rady Gminy. 

8. 	 Sprawy różne. 

9. 	 Zakończenie obrad. 

Do pkt. 3 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy za okres od 29 września 2022 r. 
do 26 października 2022 r. (materiał w załączeniu). 

Do pkt. 4 
Radny Stanisław Szymański poprosi ł wójta i radę gminy, by zabezpieczyć środki 

na następny rok na budowę drogi w Alfonsowie. Podziękował również za postawienie 
przystanku w miejscowości Budy. 

Radna Katarzyna Mi1czarek poprosiła o zamontowanie oświetlenia w miejscowości 

Łaziska. 

Radny Dariusz Woliński przypomniał o tym, że na poprzedniej sesj i prosił 

o zabezpieczenie środków na budowę drogi na ulicy Wielkiej Wody w Juliszewie. Ponadto 
poprosił o tłuczeń na drogę gminną w miejscowości Juliszew w kierunku miejscowośc i Zyck 
Polski przy panu J. Na skrzyżowaniu są wyboje po jednej i pod drugiej stronie. Ubytki są 
również na drodze w miejscu, gdzie wyjeżdża s ię od państwa M. W imieniu mieszkańców 

miejscowośc i Sady zwrócił się z prośbą również o uzupełnienie nawierzchni drogi 

powiatowej (drogi królewskiej) w kierunku gminy Gąbin. Przypomniał też 

o zainstalowaniu lampy za byłym SKR-em w Juliszewie przy przystanku. Dzieci są 

prowadzone rano na przystanek i jest ciemno. Stanowi to duże zagrożenie. Ponadto również o 
oświetlenie remizy w Juliszewie. Prosił wójta by wystąpił 
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do .Zarządu Dróg Powiatowy~h o oznakowtnie 3 miejsc: SKR Juliszew skręt na Sady przy 

ŻWHOWnI, przy panu Z. do panstwa Cz., przr krzyzu przy panu L. w lewo w stronę pana M. , 

K., W. 

Do pkt. Sa) 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy S ubice. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

W głosowaniu brało udział 14 radnY1h. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
Uchwała w sprawie zmiany Wie oletniej Prognozy Finansowej Gminy Słubice 

wraz z imiennym rejestrem głosowań stano , i załącznik do protokołu. 

Do pkt. Sb) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany fchwały Budżetowej Gminy Słubice na rok 2022 
przedstawił wiceprzewodniczący Rady Gmi y Jacek Domżałowicz. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

W głosowaniu brało udział 14 radnY1h. Uchwała została przyjętajed~ogłośnie. 

Uchwała w sprawie zmiany Uch1ały Budżetowej Gmmy Słubice na rok 2022 

wraz z imiennym rejestrem głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Do pkt. Sc) 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy I1rzedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie umowy o świadczehie usług w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

W głosowaniu brało udział 14 r~dnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na z~warcie umowy o świadczenie usług w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego wraz z imiennym rejestrem głosowań stanowi załącznik 

do protokołu . 

Do pkt. Sd) 

Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia linii komunikacyjnych publicznego 

transportu zbiorowego, dla których orfanizatorem jest Gmina Słubice przedstawił 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Jacek D mzałowicz. 

Radni nie mieli zadnych zapytań, bą ź uwag. 


W głosowaniu brało udział 14 radny h. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 


Uchwała w sprawie wyznaczenia Ilinii komunikacyjnych publicznego transportu 


zbiorowego, dla których organizatorem jttst Gmina Słubice wraz z imiennym rejestrem 
głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Do pkt. Se) 

Pr~jekt uchwały w sprawie rozpatr~nia petycji w sprawie utworzenia Młodzieżowej 
Rady Gmmy przedstaWił Wlceprzewodmczący Rady Gmmy Jacek Domżałowlcz. 

Radni nie mieli żadnych zapytań , bąe uwag. 
W głosowaniu brało udział 14 radnyIh. Uchwała została przyjętajednoglośnie 
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Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady 

Gminy wraz z imiennym rejestrem głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Do pkt. 50 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki za l kilometr przebiegu pojazdu 

przedstawił Wiceprzewodniczący Rady Gminy Jacek Domż.ałowicz. 

Radni nie mieli żadnych zapytań, bądź uwag. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. Uchwała zo stała przyjęta jednogłośnie 

Uchwała w sprawie ustalenia stawki za I kilometr przebiC'gu pojazdu 

wraz z imiennym rejestrem głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Do pkt. 5g) 

Projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXXVIlI.242.2022 Rady Gminy 

Słubice z dnia 3 czerwca 2022 r. w sprawie zaciągnięcia pOZyczki z budżetu państwa na 

wyprzedzające finansowanie działań finansowych ze środków pochodzących z budżetu Unii 
Europejskiej przedstawił Wiceprzewodniczący Rady Gminy Jacek Domżałowicz. 

Radni nie mie'li żadnych zapytań. bądź uwag. 
W głosowaniu brało udział 14 radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie 
Uchwała w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXXVIlI .242.2022 Rady Gminy Słubice z 

dnia 3 czerwca 2022 r. w sprawie zaciągnięcia pOZyczki z budżetu państwa na wyprzedzające 

finansowanie działań finansowych ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej 
wraz z imiennym rejestrem gło sowań stanowi załącznik do protokołu. 

Do pkt. 6 

Wójt odpowiedział radnemu Stanisławowi Szymańskiemu, że w następnym roku 

trzeba postarać się przeznaczyć środki i wyodrębnić wykonawcę na opracowanie 
dokumentacji projektowej na drogę wAlfonsowie. 

Nast9pnie odpowiedział radnej Katarzynie Milczarek i Dariuszowi Wolińskiemu, 

iż planuje si9 rozbudowę oświetlenia. Wspólnie z. radnymi będą wspólnie rozmawiać 
w jakich miejscach umieścić lampy . Być może w tym roku uda się jeszcze zainstalować je 
przy drogach gminnych. 

Następnie pros ił o zgłaszanie na bieżąco ubytków w drogach do podinspektora 
Jarosława Lenarcika. W ramach możliwości pracownicy starają się to naprawiać. Powiedział 

również, że w kwestii oznaczeń dróg zgłaszać się również do podinspektora. Ostatnio 
był robiony przegląd dróg gminnych, więc w najbliższym czasie będą ustawiane znaki. 

Do pkt. 7 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół z XLIII sesJI Rady 
Gminy Słubice został przesłany do radnych drogą elektroniczną . 

Radni nie mieli żadnych zapytań, bądź uwag. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. Protokół został przyjęty jednogłośnie . 

Protokół z XLIII sesji Rady Gminy Słubice wraz z imiennym rejestrem głosowań 
stanowi załącznik do protokołu . 
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Do pkt. 8 I 
Radny Dariusz Woliński zwrócił si z prośbą o napisanie pisma do Zarządu Dróg 

Powiatowych, że droga 6915 z miejscowo ci Wymyśle do miejscowości Wiączemin miała 

być poszerzana i remontowana. Droga jest w stanie katastrofalnym. Pobocza są zniszczone. 
Kursują ciężkie samochody i droga się nisz y. Poprosił o interwencję w tej sprawie. 

Sołtys Elżbieta Machała podzięko ała w imieniu mieszkańców sołectwa Budy za 

piękny przystanek. Poprosiła o wysypaIJ-ie destruktem drogi łączącej obydwie części 

miejscowości Budy. Tam jest niecałe 500 metrów. Teren nierówny, górzysty, robią się 
wyrwy. Przypomniała również o lampie przy drodze 5'/5 przy skręcie na Budy. 

Radna Teresa Sitkiewicz podzięko~ała za wybudowanie drogi obok pana sołtysa. 
Poprosiła o poprawienie zjazdu w miejscowDści Grzybów. 

Sołtys Kazimiera Janiszewska poprds iła o oświetlenie ulicy Górnej. Zapytała również 
czy gmina Słubice będzie dysponować węglem i czy będzie można go kupić. Zapytała czy 

pnie drzew na ulicy Chojaki zostaną wyrwane, ponieważ stwarzają zagrożenie. 

Radny Marek Bogiel zapytał czy dzieje się coś w kwestii ścieżki rowerowej 

przy drodze 575. 

Radny Stanisław Szymański zwrócił się z prośbą o dwie lampy w kierunku studni 

głębinowej do pana B. I 
Wójt odpowiedział wszystkim rad*ym w kwestii oświetlenia, że rozbudowa sieci 

energetycznej jest już wstępnie zaakcep~lbwana. Trochę się z tym zejdzie ze względu 
na formalności. Gmina podjęła inicjatywę by rozbudować część oświetleniową w gminie. 

Nie da się tego zrobić szybko. Sam proces okumentacj i trwa około 1,5 roku. 

Następnie odpowiedział radnemu WoIińskiemu, że wójt wystosował już pismo 

do zarządcy drogi powiatowej. Zarządca l drogi stwierdził, że wszystko jest na bieżąco 

usuwane: zakrzaczenia, ubytki itd. Na ile jest możliwość to gminni pracownicy wykonują 

drobne prace. Wójt wystosuje znów pismo do wyższych władz. 

Następnie wój t odpowiedział sołty~ Elżbiecie Machała, że jeszcze trochę prac przy 

przystanku trzeba wykonać. Dodał, że droga została wyrównana i przejezdna. Obecnie są 

bardziej pilniejsze drogi, które są nieprzejeLldne. Przydało by się utwardzić tą drogę· 

Następnie odpowiedział radnej Teresie Sitkiewicz, że droga jest poprawiona, ale 
I 

jeszcze nieskończona . Do poniedziałku Vrszystkie prace zostaną wykonane. Trzy zjazdy 

zostały poprawione. Ponadto jedna z dróg zpstała utwardzona. 

Wójt odpowiedział sołtys Kazimierze Janiszewskiej, że w miejscowości Przyborów 
pojawi się nowa droga. Są już wydzielen~a geodezyjne. Dzięki uprzejmości mieszkańców 
udało s ię wyznaczyć grunty pod pas drogqwy. Będzie kawałek drogi gminnej. Do wymiany 

jest tam przepust. Mowa o drodze jak sięfieżdża do pana M. Tam właśnie są wyznaczone 
działki pod pas drogowy. Podziękował mi szkańcom za odstąpienie kawałka działki pod pas 
drogowy. Ponadto na skrzyżowaniu planuj . się postawić lampę, by poprawić bezpieczeństwo. 
W najbliższym czasie planuje się usunąć nie drzew na ulicy Chojaki. Trzeba to zrobić tak , 
by nie zniszczyć drogi. Teren jest otaśmow ny i wyznaczony. 

Następnie odpowiedział radnemu arkowi BogIowi, że temat ścieżki rowerowej jest 
zawieszony. Przypomniał, że budowa d gi przez Słubice jak i ścieżki rowerowej jest 

inwestycją województwa mazowieckiego. Gmina Słubice pomaga na zasadzie partnerstwa 
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przy tworzeniu dokumentacji. Nie jest to droga gminna, tylko wojewódzka. Wystąpiły 

problemy natury fonnalnej. Dokumentacja projektowa jest praktycznie skończona . 

Wójt po i nfonnował, iż gmina chce wejść w projekt pozyskania węgla dla 

mieszkańców. Czeka na wzór porozumienia z wojewodą . Takie porozumienie również gmina 

chce podpisać z przedsiębiorcami w gminie Słubice. Część z nich wyraziła już chęć pomocy. 

Trzeba poczekać na szczegóły jak ma to wyglądać . Gmina ma zakupić węgiel za 1500 zł , 

przedsiębiorcy mają sprzedawać za maksymalnie 2000 zł brutto za tonę. Pojawił się już wzór 

wniosków. Poinfonnuje się mieszkańców kiedy będzie można je składać. Do końca roku 

będzie można nabyć 1,5 tony. Po nowym roku też 1,5 tony. Na terenie gminy Słubice będą 

dostępne dwa rodzaje węgla : orzech i groszek. 

Do pkt. 9 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy stwierdził, że porządek obrad XLIV Sesji Rady 

Gminy w dn vu 27 października 2022 r. zostal wyczerpany. Podziękował Radzie Gminy 

za uczestnictwo w obradach oraz wszystkim osobom oglądającym sesję drogą elektroniczną, 

po czym je zamknął. 

Protokołowała Wiceprzewodniczący Rady Gminy .r.(b~4rl~ 
Kinga Bartosiak 
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